
17. januar 2016 

Nyt fra E/F Kajkantens bestyrelse                                               

Ejerforening Kajkantens bestyrelse har afholdt ordinært bestyrelsesmøde mandag d. 11. 

januar 2016. Følgende punkter var på bla. dagsordenen: 

 Bestyrelsen forbereder den kommende generalforsamling med bla. en revideret 

husorden.  

 Bestyrelsen arbejder stadig med problemerne med det varme vand i 36A. 

 Der har været kraftig vandindtrængning igennem taget i 36B. Dette dækkes ikke af 

forsikringen. Bestyrelsen undersøger mulig garanti fra leverandøren af taget.   

 En ny forsikringsprocedure implementeres. 

 Udstyr til pumpe vand fra kælderen er indkøbt og monteret klar-til-brug i 

Parkeringskælderen. Procedure for brug af udstyret udsendes til alle beboere. 

 Forbruget til Fællesel er faldet med ca. 7.000 KWh i 2015. p.g.a. udskiftning til LED-

lyskilder.  

 Bestyrelsen har afholdt møde med Kone vedr. fejl og service på elevatorerne. 

 Bestyrelsen arbejder videre med forsikringssagen efter vandskaden d. 6. juli 2015.  

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen for Kajkanten 


